



f.l.t.r.: Felix Rongen (Lamborghini Modena), Fernando Frühbeck and Urs Maier

"YOU CAN ONLY OVERTAKE IF YOU CHANGE LANES!"

»Nur wer die Spur wechselt, kann auch überholen.«

 This year's invitation to the "Marbella-Round-Table" of a law firm Dr. Frühbeck Abogados, Marbella, held on 4 May, which was supported by Volksbank, Liechtenstein and Lamborghini, Italy, was accepted by nearly 100 selected guests who came to the top restaurant "Nueva Kaskada" in Marbella. The event was organised with the invaluable assistance of Tobias Heyden, who pulled out all the stops to ensure the proper tone and quality. The guest speakers were Bruno Gisler and Rudolf Roth from Aquila in Zurich – the most important network for independent wealth managers from Switzerland – and Count Filippo Pignatti Morano of "The Classic Car Fund", Zurich, who were flown in specially.

This year's event coincided with the 35th anniversary of the creation of the law firm Dr.

 Der Einladung zum diesjährigen »Marbella-Round-Table« der Anwaltskanzlei Dr. Frühbeck Abogados, Marbella, unterstützt durch die Volksbank, Liechtenstein und Lamborghini, Italien, folgte am 4. Mai ein exklusiver Kreis von nahezu 100 ausgewählten Gästen ins Spitzenrestaurant »Nueva Kaskada« nach Marbella. Die Veranstaltung wurde mit der unschätzbaren Hilfe von Tobias Heyden organisiert, der sämtliche Register zog, um dem Event die nötige Klasse und Note zu verleihen. Als Gastreferenten wurden Bruno Gisler und Rudolf Roth von Aquila aus Zürich – dem bedeutendsten Netzwerk für unabhängige Vermögensverwalter aus der Schweiz – sowie Graf Filippo Pignatti Morano von »The Classic Car Fund«, Zürich, extra eingeflogen.

Das Event fiel in diesem Jahr mit dem 35. Jubiläum der Eröffnung der Zweigstelle der Anwaltskanzlei



Frühbeck Abogados's Marbella office. After a welcome cocktail and an introduction by attorney Fernando Frühbeck, Rudolf Roth was pleased and proud to invite the guests to raise a toast to the Zurich-based wealth management boutique on the occasion of its 14th anniversary. Appropriately enough for the evening's subject, "Sustainable Investment", Count Filippo Pignatti Morano presented his "The Classic Car Fund". He explained how vintage and classic cars have generated above-average high yields in recent years. His passion for these vehicles fascinated the audience and much was learned about pricing, trends and what you really need to know when investing in classic automobiles.

Following a delicious dinner in the beautiful surroundings of the Nueva Kaskada, this exciting and convivial event ended late in the evening. Moreover, it proved so successful that Marbella will also be hosting the next round table in May 2017, which will doubtless again feature interesting speakers and talks with a catchy motto.

Dr. Frühbeck Abogados in Marbella zusammen. Nach dem Begrüßungscocktail und der Eröffnung durch Rechtsanwalt Fernando Frühbeck stieß Rudolf Roth mit Freude und Stolz mit den geladenen Gästen auf das vierzehnjährige Bestehen seiner Vermögensverwaltungsboutique aus Zürich an. Passend zum Thema des Abends »Nachhaltiges Investieren« stellte Graf Filippo Pignatti Morano seinen »The Classic Car Fund« vor. Er machte deutlich, dass mit Oldtimern und Classic Cars in den letzten Jahren überdurchschnittlich hohe Renditen erwirtschaftet wurden. Seine Leidenschaft für Oldtimer fesselte das Publikum und man lernte viel über die Preisbildung, die Entwicklung und auch darüber, worauf man achten müsse, wenn man in Oldtimer investieren möchte.

Nach dem köstlichen Dinner im wunderschönen Nueva Kaskada beendeten die Organisatoren zu später Stunde den spannenden und gemütlichen Abend. Angesichts des erfreulichen Erfolges wird der nächste Round-Table im Mai 2017 wieder in Marbella stattfinden – dann sicherlich auch wieder unter einem sinnigen Motto und mit spannenden Themen und Referenten.